
Information från Styrelsen     2015-10-08 

Hej alla, 

Vi vill från styrelsens sida ge information kring en del frågor som vi i dagsläget jobbar med. 

Driftsfrågan 

Om ni säkert vet så har driftsavtalet blivit uppsagt av fotbollen sedan tidigare. I dagsläget så fortlöper 
driften dock som tidigare, men det är av stor vikt att vi får en lösning i frågan så snart det går. Vi har 
en arbetsgrupp inom styrelsen som har haft träffar tillsammans med representanter från fotbollen 
för att diskutera frågan och få en samsyn när det gäller driften. Vi har även haft möten med 
kommunen för att få deras syn på saken. I dagsläget så inväntar vi svar från kommunen gällande 
frågor om kostnader kring driften.  

Fotbollens omklädningsrum 

Det finns stort behov av att använda fotbollens omklädningsrum. Vi vill informera om att det är 
fotbollen som äger de lokalerna och det är av stor vikt att vi respekterar det och går rätt väg när vi 
tillfälligt vill låna utrymmen av dem. Om något lag vill låna omklädningsrum för tillfälligt bruk så 
kontaktar den aktuella lagledaren antingen Ambjörn Karlsson eller Tommy Granström för att få 
tillstånd. 

Förvaring av utrustning 

Ett behov som funnits under längre tid är förvaring av utrustning. Det finns en begränsning gällande 
utrymmen i ishallen så vi har tagit upp frågan inom styrelsen och arbetar vidare med den för att 
komma fram till en bra lösning.  

Sist men inte minst: Tack för allt arbete ni alla lägger ner för att vuxna, barn och ungdomar ska kunna 
utöva denna sport! 
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